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Intervju: Dhor Káal'el - Nezemeljski Stik – Taygeta, Pleiades (1. del) 

 

Gosia: Dober večer, Káal'él in hvala, da si nam omogočili ta intervju. Hvala tudi za zvočni klepet 

prejšnji teden. 

 

Dhor Káal’él: Hvala. Kako gledate na to, kar sem storil, s perspektive? 

 

Gosia: Avdio pogovor? Odlično! 

 

Kar si storil, Káal'él, je bilo zelo pogumno in za to se ti iskreno zahvaljujemo. Dal si nam več moči. 

Smo tvoji prijatelji in ne le stiki ali mediji na Zemlji. In to smo videli kot tvoj pozdrav. Zelo poseben 

pozdrav. 

 

Dhor Káal’él: Torej zelo dobro. Hvala. 

 

Gosia: Ali lahko začnemo z intervjujem? Vprašanj je veliko, zato ga bomo razdelili na dva dela. 

Prvi del, ki bo bolj splošen, bom opravila jaz, Robert pa bo opravil drugi, bolj tehnični del. 

 

Dhor Káal’él: Da. Pripravljen sem. 

 

Gosia: Káal'él, koliko ste stari, v zemeljskih letih? 

 

Dhor Káal’él: Ne vem, kako naj odgovorim na to vprašanje. 

 

Gosia: Odgovorite s svojega zornega kota, tako kot želite. Tudi to je samo po sebi oblika odgovora. 

 

Dhor Káal’él: Nad svojo starostjo imam še manj kronološkega nadzora kot Swaruu. Zdi se, da sem 

star približno 21-25 let, v resnici pa sem star nekaj tisoč let, 10000. Vem, da to ni "politično 

korekten" odgovor. 

 

Gosia: Kako veste, da ste več ali manj stari? Kako ste prišli do tega sklepa z vidika 5D? 

 

Dhor Káal’él: Samo s seštevkom tega, kar sem živel, kot izračuni prek časovnih skokov. Na koncu 

je nemogoče izračunati mojo starost. Gre za isti problem kot pri Swaruu. 
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Gosia: Razumem. Nekdo mi je dal to vprašanje: V tem primeru bi bila zelo hvaležna, če bi lahko 

pilota taygetana vprašali, ali bi se lahko fizično opisal od glave do peta. 

 

Dhor Káal’él: V kateri smeri? 

 

Gosia: To je odvisno od vas. 

 

Dhor Káal’él: Zelo dobro. Za referenco nimam nobenih številk ali mer, nosim pa mehke škornje s 

sivimi podplati, ki so dolgi približno 32 centimetrov. Imajo tradicionalne ali običajne vezalke. 

Nosim črne hlače iz debelega blaga, ki pa so udobne. Imam srajco enake barve, v kateri je siva 

majica. 

 

Srajca je del uniforme. Na desni rami nosim emblem Plejad, na levi pa emblem peščene ure. Pred 

seboj imam angela Suzy, ki ga že poznate. Majica ima dolge rokave z dvema gumboma na rokavih 

in velcro zapenjanjem spredaj. Obstajajo tudi enodelne uniforme, vendar je trenutno ne nosim. 

 

Imam temno blond, dolge, valovite lase, ki mi padajo približno 10 centimetrov pod ramena. Imam 

zelo voluminozne lase. Imam goste obrvi, veliko čelo in raven nos. 

 

Moja brada je kratka in svetlolasa, spredaj pa je rahlo rdeča. Moje oči so temno modre, morske 

barve. Visok sem 198 centimetrov na bosih nogah ali dva metra s škornji. Tehtam 95 kilogramov. 

 

Gosia: Vidim. Kakšen je emblem Plejad? 

 

Dhor Káal’él: Devet zvezd, črno ozadje, zvezde v električno modri barvi s tankim križem iz dolgih 

črt, tik nad Taygeto. Emblem je narejen iz blaga, vendar obstajajo tudi kot hologrami. 

 

Gosia: Ali vsi moški nosijo enaka oblačila ali se lahko oblečete po lastni presoji? 

 

Dhor Káal’él: Tukaj, kadar ne delamo ničesar uradno ali med operacijami, se lahko oblečemo, 

kakor želimo. 

 

Gosia: Zakaj devet zvezdic? Ali ne pravijo, da je to "sedem sester"? Od kod jih je prišlo devet? 

 

Dhor Káal’él: Obstaja sedem sester in njihovi starši: Sterope, Merope, Elektra, Maia, Taygeta, 

Celeano in Alcyone. 

 

Njihovi starši: Atlas in Pleione. 

 

Gosia: Hvala! Na hitro bom odgovorila na vprašanja, saj jih je veliko. Nekdo vpraša: Kakšne vrste 

športa izvajate na Plejadah? Moški: Kako se ukvarjate s športom? 

 

Dhor Káal’él: Bolj kot karkoli drugega je to, čemur pravite splošna atletika. 

 



Gosia: Kaj imate v mislih? 

 

Dhor Káal’él: Razvijanje telesa do maksimuma, in sicer v več disciplinah. Tek, maraton, uteži, 

plezanje. Tudi borilne veščine. Kenjutsu. Moj prijatelj bi dodal še tekmovanja. Pri tem ne mislim 

samo na tekmovanja v teku, ampak tudi na tekmovanja z majhnimi ladjami. 

 

V pravilih je navedeno, da jih morajo piloti izdelati sami. Njihova višina ne sme presegati desetih 

metrov, kar ustreza človeškim meram. 

 

Gosia: V redu, hvala! Kako se poleg športa zabavajo tajgeški moški? 

 

Dhor Káal’él: Študij in želja po preseganju v vseh pogledih nam vzameta skoraj ves čas. 

 

Študij in širjenje našega znanja, raziskovanje, pa naj bo to običajno ali s tehnologijo, je naša 

zabava. Nekaj je tudi druženj s prijatelji in družino. 

 

Gosia: Ali tudi plešete, poslušate glasbo, se ukvarjate z umetnostjo, hodite na plažo in počnete 

bolj vsakdanje stvari? 

 

Dhor Káal’él: Da. Pri nas združujemo študij in osebno napredovanje z zabavo. 

 

Gosia: Razumem. In zdaj bom posredovala več v vašo osebno smer. Kaj radi počnete za zabavo? 

Kaj so vaši hobiji, poleg tega, da ste pilot? 

 

Dhor Káal’él: Osebno veliko časa porabim za vsrkavanje vseh mogočih informacij o vseh mogočih 

temah. Berem ali delam s holografskim računalnikom, da se učim, odvisno od tega, kaj na določen 

dan pritegne mojo pozornost. 

 

Prav tako veliko časa porabim za razmišljanje o tehnoloških zasnovah in o tem, kako izboljšati 

obstoječe mehanizme, kar zadeva inženirstvo. 

 

Vendar me najbolj vznemirja splošno znanje. O katerem koli predmetu. 

 

Gosia: V 10.000 letih se vam bo še vedno zdelo, da se učite? Ali niste utrujeni od vsrkavanja 

informacij? 

 

Dhor Káal’él: Opažam le napredujočo potrebo po tem, da bi se naučil še več. 

 

Gosia: Zanimivo. To vprašanje se pogosto ponavlja: Zakaj je Káal'él prišel na Zemljo? Da bi užival, 

pomagal ali se učil? Kakšna je Káal'élova naloga v njegovi posadki in na našem planetu? 

 

Dhor Káal’él: Moje delo je enako kot Swaruuovo: Pripraviti prebivalstvo na popoln umik umetne 

3D matrice. Želim enako kot Swaruu: pripraviti vas, da ne boste več odvisni od zunanjih vodnikov. 

Pripraviti vas, da boste razumeli, da ste vi sami tisti, ki jih želite duhovno najti. 



 

Gosia: Ali imate poleg tega, da ste pilot, še kakšno drugo znanje? 

 

Dhor Káal’él: To, kar sem si nabral v življenju. Katero koli temo. 

 

Gosia: Nekaj posebnega? 

 

Dhor Káal’él: Enako kot Swaruu. Ne dajati prednosti nobenemu znanju ali predmetu, saj je vse 

enako povezano. 

 

Gosia: Kako vi kot moško bistvo vidite moške na Zemlji? Katere so njihove vrline in katere so 

njihove pomanjkljivosti? 

 

Dhor Káal’él: Vidim, da so v svoji moški identiteti zmedeni. Programirani so, da se vidijo kot 

pomanjkljive ženske. Da samo s tem, da so moški, povzročajo težave ali da so prav oni vzrok 

družbenih težav. Zamenjujejo "biti močan" z "biti grob barbar". 

 

Na srečo ne govorim o vseh moških, vendar izgubljajo koncept biti močan zaščitnik, ki ve, kaj je, 

in se tako tudi sprejema. 

 

In strinjam se, da je to, kar sem povedal, povezano z načrti nadzora. 

 

Gosia: Ženske z napako? Ali lahko to točko podrobneje pojasnite, Káal'él? Nisem povsem 

razumela. 

 

Dhor Káal’él: Vsi mediji so nas s programom depopulacije prepričali, da je vse žensko dobro in 

vse moško slabo. To je povezava moškega s pojmom vojaka ali nasilneža. 

 

Nobenega spola ne morete diskvalificirati. Drug drugega morata dopolnjevati drug ob drugem. V 

misli moških so vcepili občutek krivde samo zato, ker so moški. Na moškega gledajo kot na nekaj 

zastarelega, kar ni več v modi. Celo šibek. 

 

Gosia: To je zanimiv pogled zvezdnika. Naslednje vprašanje: Ali menite, da kljub temu, da 

pripadajo matriarhalni družbi z velikim številom žensk, upoštevajo moške, ko je treba sprejeti 

pomembne odločitve? 

 

Dhor Káal’él: Vsekakor. Matriarhalna družba ni sinonim za izključevanje moških. Imamo svoje 

mesto, kot bi bilo pričakovati. 

 

Čeprav je povsod, tudi tukaj, zlahka čutiti jasno žensko prisotnost, nam ta le zagotavlja večjo 

identiteto. Omogoča nam, da bolje vidimo močno nasprotje. Krepi našo identiteto. In tudi ženske 

imajo zelo jasno spolno identiteto. 

 



Kot sem že povedala, je tu veliko estrogena. Toda to je nekaj pozitivnega, saj so odlične 

voditeljice. To nam moškim omogoča, da se posvečamo drugim, pomembnejšim stvarem, kot je 

politika. To samo po sebi vidimo kot žensko sposobnost, saj zahteva velike komunikacijske 

sposobnosti. 

 

Poleg tega, da svojo vlogo tukaj logično sprejemam kot nekaj samoumevnega, dodajam, da sem 

v nasprotju z Zemljo tukaj lahko sam, se pošteno razvijam v smeri lastne osebe. Zaradi tega je 

moja osebna identiteta zelo jasna. 

 

Gosia: Rekli ste: To nam omogoča, da se posvetimo drugim stvarem, ki so pomembnejše od 

politike. Kako zanimivo stališče. Katere so po vašem mnenju te pomembnejše stvari? 

 

Dhor Káal’él: Razširjam svoj um, svoje znanje, ne da bi me skrbelo neutrudno politično 

govoričenje, ki izhaja iz tega, da imam poveljniško mesto. 

 

Ne čutimo, da bi nam ženske ukazovale. Nasprotno, zdi se nam, da so ženske z nas slekle breme, 

odgovornost, saj so one tiste, ki so večinoma odgovorne za vse. Če pa jaz ali kateri koli drug moški 

želi imeti poveljniško vlogo, smo sprejeti kot enakovredni. 

 

Gosia: Kaj vam je še všeč pri vašem delu? 

 

Dhor Káal’él: Občutek popolne svobode in okretnosti, ki ga daje pilotiranje bojne ladje. Občutek, 

da pomagam in dosežem, da pozitivno vplivam na številne ljudi. 

 

Gosia: Kaj vas je strah? 

 

Dhor Káal’él: Nič me ni strah. 

 

Gosia: Dobro. Ok, naslednji. Ali potrebujemo kakšne posebne priprave, da bi si omogočili stik z 

IZ? Kaj bi priporočili? 

 

Dhor Káal’él: Ključno je, da nismo navezani na sisteme prepričanj. Videti in razumeti vse enako, 

ne glede na to, ali so različne teorije ali informacije v nasprotju z našimi ali ne. Vedeti, kako zavreči 

zamisel v korist boljše zamisli. 

 

Naučiti se, da nismo odvisni od nobene zunanje potrditve. Osredotočiti se na vrednost lastne 

presoje, saj je ta resnična. 

 

Gosia: Kako gledate na prebujanje ljudi? Kakšne občutke gojite do ljudi? 

 

Dhor Káal’él: Naučil sem se vas spoštovati in razumeti vaša stališča. Razumem, da vsi ne morejo 

razumeti kompleksnejših vidikov povzdignjenja zavesti. Ni mi všeč vaš odnos, ki temelji na sodnih 

sporih in bojih med enakimi. Tovrstni konflikti kažejo na veliko notranjo negotovost. 

 



Gosia: Ali si kot vojak ne bi želel zavzeti in osvoboditi Zemlje na vojaški način, brez toliko 

nepotrebne diplomacije, ki le podaljšuje neizogibno? 

 

Dhor Káal’él: Vojaški izid ni primeren, ker je točno to, kar hočejo upravljavci ali regresivci. 

Prebujanje se mora zgoditi postopoma, pri čemer morajo biti isti ljudje, ki osebno in kolektivno 

narekujejo hitrost svojega vnebovzetja. 

 

Kljub temu je na vojaškem področju še vedno veliko dela, da bi nadzorovali regresivne, ki na 

invaziven način poskušajo ovirati napredek človeške rase. 

 

To pomeni, da v resnici ni nobene izolirane pacifistične možnosti. Gre za usklajeno vojaško 

delovanje z namenom zaščite prebivalstva. Gre za obrambno vojaško situacijo in vsak vojak ve, 

da so obrambni scenariji med najtežjimi. 

 

Gosia: Odličen odgovor. Nadaljujemo z vprašanji naših sledilcev, tole je zanimivo: V tem primeru 

bi rada vprašala našega prijatelja, ali sta razmišljala o tem, kaj se bo zgodilo s Tajgeto po 

prebujenju Zemlje. Povedali so nam, da je populacija Taygete majhna, zdaj pa sem prepričana, 

da je veliko ljudi, ki se želijo tam utelesiti. 

 

Ali bi to vplivalo nanje ali pa bi se morda prebivalstvo povečalo, ali bi jim to koristilo? 

 

Dhor Káal’él: Že to, da bi se veliko ljudi želelo inkarnirati v Taygetu, je samo po sebi nekaj 

pozitivnega. Tisti, ki jim bo to uspelo, bodo tisti, ki so resnično združljivi po frekvenci. Kot je 

pojasnil Swaruu, je vse povezano s frekvencami. 

 

Težav s prenaseljenostjo ne bo, saj ima Taygeta že zdaj negativno stopnjo rodnosti. Ti bodo 

dobrodošli. 

 

Gosia: Kakšne ideje lahko podate, da bi odpravili prepričanja o pomanjkanju v mentalnem 

programiranju, ki ga nosimo v svoji podzavesti, in jih nadomestili s prepričanji o obilju? 

 

Dhor Káal’él: Problema se ne morete lotiti z izoliranega miselnega prepričanja o pomanjkanju. 

Rešuje se kot celota, ko napredujemo v prebujanju zavesti, bolj kot karkoli drugega na osebni 

način. Sprememba miselnosti se zgodi samodejno, ko razumete, zakaj se (stara) miselnost 

pojavlja ali je sploh nastala. 

 

Zavestno zavedanje problema je dober začetek. Vendar se ga je treba lotiti skupaj z vsem drugim, 

kar pride s prebujenjem. Rešimo jo tako, da se v vseh pogledih premaknemo naprej v 

razumevanju resničnosti. 

 

Gosia: Hvala. Zanima me, kako boste odgovorili na naslednje vprašanje. Ali so ženske iz Taygete 

tako zapletene kot tiste z Zemlje? 

 



Dhor Káal’él: Zemeljske ženske razumem tako kot ženske iz Taygete, vendar se po svoji miselnosti 

zelo razlikujejo. 

 

Tako kot se to dogaja z zemeljskimi moškimi, tudi ženske na enak način zmoti mentalni nadzor, 

ki je vsiljen prebivalstvu. 

 

Miselnost zemeljske ženske je miselnost hitenja, ki je zelo osredotočena na biološko uro. 

Taygetanska ženska je v tem pogledu zelo osredotočena. Zemeljski ženski se vedno in povsod 

mudi, vendar se to ne razlikuje od tamkajšnje moške mentalitete. Hočem reči, da se ji v primerjavi 

s tajgetsko žensko zelo mudi. 

 

Kar zadeva miselnost, se mi zdijo zemeljske ženske zelo razpršene. Tajgetske ženske pa so zelo 

osredotočene, z jasnim in ostrim razmišljanjem. 

 

Težave zemeljskih žensk, ki sem jih omenil, so povezane z vsemi drugimi težavami na Zemlji in v 

njeni družbi, zato so razumljive. In rešili jih bomo. 

 

Gosia: Gosi: Rekli ste, da ženske iz Tajgete razumete enako kot ženske z Zemlje. Od kod to 

razumevanje žensk z Zemlje? 

 

Dhor Káal’él: Z razumevanjem problema razumete tiste, ki zaradi njega trpijo. 

 

Gosia: Zanimiv odgovor. O njem bom morala razmisliti. In tukaj bom dodala svoje vprašanje: Ali 

so moški na Tajgetanu tako slabi sogovorniki, kot so tukaj na Zemlji? (Seveda posplošujem) 

 

Dhor Káal’él: Ženske so bile na splošno vedno boljše v komunikaciji, vključno z osebnimi vidiki. 

Ali čustva. 

 

Toda tudi tajgetanski moški je odličen pri izkazovanju in sporočanju čustev in občutkov. 

Posploševanje. Vem, da je veliko boljši od človeškega moškega, posploševanje. 

 

Gosia: Kako dobro. In po tem, kar sem slišala, ste tudi vi romantični. Ali je z vašega vidika to res? 

 

Dhor Káal’él: Taygetanski človek je vsekakor bolj izrazit glede čustev in načina, kako jih pokazati. 

Zlasti do ženske, ki jo ljubi. Čustva in emocije na Zemlji veljajo za nekaj "ne tako moškega" in zato 

za slabost. 

 

Na Tajgetu ni tako. Učijo vas razumeti in sprejeti čustva, ne da bi jih nadzorovali, temveč da bi jih 

vključili kot neločljiv del našega bitja. 

 

In čustva ne uidejo izpod nadzora, saj jih razumevanje čustev in tega, od kod prihajajo oziroma 

kaj jih ustvarja, spravi v harmonijo. 

 



Čustva in občutki za tajgeškega človeka niso le odklonilni, temveč ga opredeljujejo, so del njegove 

moči in tisto, kar ga opredeljuje kot človeka. 

 

Gosia: To mi je všeč! Zelo dobro. Zaenkrat se mi zdi, da je taisti moški takšen, kot si predstavljam 

idealnega moškega, ha ha. Mislim, da mi je ostalo malo časa tukaj na Zemlji. 

 

Dhor Káal’él: Kaj ste potem pričakovali? 

 

Gosia: Nič več, nič manj. Pravzaprav verjamem, da manj. V mislih imam svoje predstave o 

Plejadčanih, preden sem vas vse spoznala. Nadaljujem. Tukaj je enostavno vprašanje, Káal'él. 

Kakšno glasbo z Zemlje imaš rad? 

 

Dhor Káal’él: Z Zemlje imam rad instrumentalno glasbo, klasično glasbo in tudi močno glasbo ali 

glasbo za ples. Imam enak okus kot Aneeka in Swaruu. Govorim samo zase, ne za druge. 

 

Gosia: Ok, super. Tudi jaz imam podoben okus. Še tri vprašanja. Kaj vam je všeč pri ljudeh? 

 

Dhor Káal’él: Všeč mi je, da kljub vsemu negativnemu, kar se dogaja, greste naprej in najdete 

razloge za smeh tudi pri najpreprostejših stvareh. To, da lahko ustvarite neverjetne stvari s tistim, 

kar najdete na tleh. Umetnost iz smeti in glasba vseh vrst. 

 

Da se tudi v najhujših trenutkih premaknete naprej z notranjim občutkom, da to, kar vidite v 

življenju, ni vse. Da greš naprej tudi s slabim zdravjem ali po tem, ko si izgubil vse. To je notranja 

moč, ki jo občudujem. 

 

Gosia: To ste zelo dobro ujeli. Prav to čutim in občudujem pri ljudeh. Imamo veliko odločnost in 

z malo, kar imamo, nadaljujemo, ustvarjamo čudovito umetnost, se smejimo, gremo naprej. 

Posploševanje. In zato jih še naprej podpiram. Hvala, ker ste to tako dobro ujeli in ker zaradi vsega 

tega cenite ljudi. Še dve vprašanji! To se zelo pogosto ponavlja: Ali ste se že kdaj inkarnirali na 

Zemlji? 

 

Dhor Káal’él: To je odvisno od definicije inkarnacije. Toda sam po sebi je pravilen odgovor ne. 

Prehodil sem kot človek, bil sem tam spodaj, živel sem tam spodaj več kot enkrat in na več kot 

enem mestu. Toda nikoli se nisem utelesil. 

 

Gosia: Zakaj ste prišli na Zemljo? 

 

Dhor Káal’él: Da bi "od spodaj" razumel, kaj se tam dogaja, četudi le omejeno. Samo zato, da bi 

si upal. Da bi se soočil s tem. 

 

Gosia: Zanimivo. Imam zadnje vprašanje in vas predajam Robertu za tehnična vprašanja, ki smo 

jih zbrali. Kako lahko navežemo osebni stik z vami in nezemljani? Ali imate kakšen nasvet? 

 



Dhor Káal’él: Na to vprašanje je nekoliko težko odgovoriti. Rad bi samo povedal, da nas je tukaj 

približno 10 ljudi, ki govorimo človeški jezik, tam (na Zemlji) pa vas je več tisoč. To je bolj kot 

karkoli drugega razlog. Preprosto ni mogoče odgovoriti vsem. 

 

Poleg tega temeljito preučite tajgeške stike iz vseh časov in bodite dovzetni. Bodite v stalnem 

stiku z zvezdnimi informacijami, povezanimi s stikom s površjem. Sami po sebi se pojavljajo težave 

zaradi pomanjkanja osebja in je praktično nemogoče imeti stik s tolikšnim številom ljudi. 

 

Gosia: Razumem. Okej, Káal'él, tvoji odgovori so zelo jasni, neposredni in hkrati globoki. Hvala! 

Prepričana sem, da vas bodo ljudje z veseljem spoznali nekoliko bolje. Zdaj te bom posredovala 

Robertu. 

 

Dhor Káal’él: Hvala. Lep pozdrav vsem. 

 

 

 

 
 

 

Prevedel: Stane 


